



# 中國香港小型賽車總會

## KARTING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA

Room 1030, Olympic House,  
1 Stadium Path, So Kon Po,  
Causeway Bay, Hong Kong.  
Tel: (852) 2504-8293  
Fax: (852) 2577-8885  
Email: karting@hkolympic.org  
Website: www.karting.org.hk

- Member of the Sports Federation and Olympic Committee of Hong Kong, China (SF&OC)
- Listed as Tier B Sport by Hong Kong Sports Institute (HKSI) under Elite Vote Support Scheme
- Nation Sport Association with Sporting Power of Karting delegated with authority to govern and administer kart competitions in Hong Kong in accordance with the International Sporting Code of the Federation Internationale de l'Automobile

### 集訓日通知

中國香港小型賽車總會獲香港體育學院資助以舉行運動員集訓。

為提高香港小型賽車運動員的安全意識、體能狀態，心理素質及駕駛態度；

本會將於二零二四年一月十三日（星期六）於廣東競速國際賽車場（東莞市麻涌鎮）舉行運動員集訓，是次集訓費用為全免。

大會將會提供以下項目予參與是次集訓的運動員：

1. 練習用輪胎壹套

報名注意事項：

1. 報名人士必須是本會有效基本會員及小型賽車比賽執照者，香港會員必須入會半年或以上，非香港會員必須入會一年或以上；
2. 參加人員必須持有有效香港身份證明文件才可獲得香港體育學院的相關資助；
3. 名額有限，本會將以過程五年會賽成績作參考，並按委員會的甄別程序遴選，如有任何爭論及建議，歡迎向委員會反映；
4. 受資助會員必須準時到場簽到並帶齊裝備練習（包括個人之小型賽車）。資助目的是提升運動員的技術水平，本會有權拒絕不公平使用資源的運動員參加集訓並收回資助的物資；
5. 如無特別原因，受資助運動員不可遲到及早退；
6. 為團結本會會員、提升本會知名度及提高整體運動員的公開賽成績，本會將考慮向非香港居民身份並且已註冊為本會會員一年或以上的會員提供集訓資助並由本會日常營運開支中提供預算，唯最終資助方式將按參加人數決定；
7. 本會保留最終之決定權。

截止：二零二四年一月二日（星期二）

如有任何問題，歡迎與本會聯絡，電話：2504 8293 電郵：[entry@karting.org.hk](mailto:entry@karting.org.hk)



# 中國香港小型賽車總會

## KARTING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA

Room 1030, Olympic House,  
1 Stadium Path, So Kon Po,  
Causeway Bay, Hong Kong.  
Tel: (852) 2504-8293  
Fax: (852) 2577-8885  
Email: [karting@hkolympic.org](mailto:karting@hkolympic.org)  
Website: [www.karting.org.hk](http://www.karting.org.hk)

- Member of the Sports Federation and Olympic Committee of Hong Kong, China (SF&OC)
- Listed as Tier B Sport by Hong Kong Sports Institute (HKSI) under Elite Vote Support Scheme
- Nation Sport Association with Sporting Power of Karting delegated with authority to govern and administer kart competitions in Hong Kong in accordance with the International Sporting Code of the Federation Internationale de l'Automobile

### **Squad Training Notice**

Karting Association of Hong Kong, China Limited (KAOHKC) shall convene the squad training subvented by Hong Kong Sports Institute (HKSI) for the members in good standing on 13<sup>th</sup> January, 2024 (Saturday) at Guangdong JS Racing International Circuit (Machong Town, Dongguan). The entry fee is **FREE**.

#### **HKKC will provide the following items to the members in good standing:**

1. One set of dry tyre (for practice) ;

#### **Importance Notes for Registration:**

1. Participant must be KAOHKC ordinary member holding karting competition licence (National & International) in good standing. Hong Kong member - registered half year or above; Non-Hong Kong member - registered one year or above ;
2. Only member with Hong Kong ID could be entitled for the subvention from HKSI ;
3. Limited space available. Selection criteria will be based upon 5 years above HKKC championship point standing and the decision of the KAOHKC Committee. Please forward your comment or any disputes to Secretariat of KAOHKC ;
4. Subvented items are available only to those members who arrive on time and with full gear. The General Committee may refuse the member who improperly use the subvented item to participate the training ;
5. Members should not come late and leave early for any squad training event ;
6. All right reserved.

*Deadline: 2<sup>nd</sup> January, 2024 (Tuesday)*

Please do not hesitate to contact the secretariat at tel no. 2504 8293 or email [entry@karting.org.hk](mailto:entry@karting.org.hk) for further enquiry.